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Schriftelijke vragen, cf. artikel 36 van het reglement van orde voor 

de vergaderingen van de raad, betreffende de voortgang van de 

plannen voor het onderbrengen van het vogelasiel bij de Helderse 

Vallei.  

Inleiding. 

Sinds 2018 is er al sprake van het verplaatsen van het vogelasiel en sinds die tijd 

wordt er al gepland en gewerkt aan dit plan. Geluisterd hebbende naar de vrijwilligers 

is er geen sprake van onwil bij zowel de wethouder als bij de uitvoerend ambtenaar. 

Echter het plan blijkt vertragend te worden beïnvloed door een trage procedure rond 

de aanpassing van het bestemmingsplan. Daardoor zou het kunnen gebeuren dat de 

vrijwilligers wederom geconfronteerd worden met dezelfde problemen als in de 

afgelopen drie winters. Dat zou eigenlijk niet nodig moeten zijn. Er is nl. sprake van 

een verkorte procedure waarbij het mogelijk kan zijn om voor de komende winter de 

omstandigheden voor zowel de vogels alsmede de vrijwilligers te verbeteren. Wij 

hebben daarom de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat de vraag naar betere omstandigheden voor de 
komende winter alleszins redelijk is? 

2. Zijn er belemmeringen die een verkorte procedure onmogelijk maken? 
3. Bent u bereid om alles in het werk te stellen om gebruik te kunnen maken van 

de verkorte procedure voor wijziging van het bestemmingsplan, zodat een 
betere werkzame situatie ontstaat voor de vrijwilligers en de vogels? 

 

Wij zijn ervan overtuigd dat met de expertise en een welwillende ambtelijke 

medewerking het mogelijk moet zijn om nóg een winter van voortmodderen te 

voorkomen. 

 

Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van D66                                                                                     
Frans C. Klut  


